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Saksliste generalforsamling 2024 
 

Styreleder fungerer som møteleder inntil ordstyrer er valgt.  

1 Velkommen fra styreleder 
Åpning av generalforsamlingen ved styreleder Tom Bratlie  

2 Konstituering av generalforsamling 
 

2.1. Godkjenning av delegater / fremmøtte representanter:  
Antall telles opp og godkjennes på møte.  

Forslag til vedtak:  

Listen over de fremmøte representantene godkjennes.  

2.2..  Godkjenning av innkalling til generalforsamlingen.  
 
Forslag til vedtak:  

Innkallingen godkjennes.  

2.3.  Valg av dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og  
representanter til å underskrive protokollen.  

 

Møteleder:    Styrets forslag til møteleder: Martin Kaasgard Nielsen  

Referent:    Styrets forslag til referent: XX 

Tellekorps:   Styrets forslag til tellekorps: XX 

Protokollunderskrivere: Velges blant de fremmøte på generalforsamlingen 

Dagens forretningsorden: 
1. Generalforsamlingen ledes av den valgte dirigenten. 
 
2. Protokollen føres av den valgte referenten. 
 
3. Øvrige møtende uten stemmerett, skal ha talerett i de saker de skal 
representere/presentere. Generalsekretær har talerett i alle saker. 
 
4. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens 
navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. Nye forslag kan ikke settes 
fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til votering. 
 
5. Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer. Blanke stemmesedler teller 
ikke, og regnes som ikke avgitte stemmer. 
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6. Forslag og vedtak føres inn i protokollen, med antall avgitte stemmer for og mot. 

 

7. Vedtektsendringer krever 2/3 flertall. 

Forslag til vedtak:  

Forslag til dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og personer til å underskrive 

protokoll godkjennes.  

2.4.  Godkjenning av sakslisten 
 

1. Velkommen fra Styreleder 

2. Konstituering 

3. Styrets årsberetning 2023 

4. Regnskap og revisors beretning 2023 

5. Planer og budsjett for 2025 

5.1 Plan for budsjett 2025 

5.2 Budsjett 2025 

6. Medlemskontingent 2025 

7. Innkomne forslag 

7.1 Forslag som ikke angår vedtektene 

7.2 Forslag som angår dagens vedtekter 

8. Valg 

8.1 Valg av styre 

8.2 Valg av valgkomite 

8.3 Valg av revisor 

9. Orientering om rekruttering av generalsekretær 

10. Status/drøfting leilighet Beitotind 

11. Avslutning 

3 Styrets årsberetning 2023 
Styrets forslag til årsberetning ligger som vedlegg i saksdokumentene.  

Forslag til vedtak:  

Generalforsamlingen godkjenner Styrets forslag til årsberetning for 2023.  

4 Regnskap og revisors beretning 2023  
Regnskap for 2023 inkl. noter og balanserapport følger vedlagt. Revisors beretning er ved 

utsending ikke mottatt og ettersendes.  

Forslag til vedtak:  
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Generalforsamlingen godkjenner regnskap for 2023.  

5 Planer og budsjett for 2025 
 

5.1. Planer for 2025 

Styret arbeider med tre overordnede målsettinger mot 2025: 

- Rekruttering av Generalsekretær 

- Økonomiske rammebetingelser 

- Gjennomføring av foreningens fire faste aktiviteter 

Rekruttering generalsekretær 

Generalforsamlingen orienteres om status og prosess i egen sak. 

Økonomiske rammebetingelser 

Foreningen har de siste årene hatt varierende inntekter - mellom 5 og 8 millioner. For å 

gjennomføre faste aktiviteter kreves det inntekter i det øvre sjiktet av dette intervallet. Den 

største enkeltstående inntekten har vært støtte over Statsbudsjettet. Denne har de to siste 

årene vært på 2,5 millioner – men med en tilleggsbevilgning på 1 million for 2024. Styret vil 

ta initiativ til møte med Kulturministeren, der ambisjonen er å sikre en langsiktig videreføring 

av 2024-nivå. 

Utover dette vil det blie fulgt opp med aktuelle søknader og samarbeid med Lions og 

Foreningen for synshemmede. Styret ønsker ikke å prioritere sponsoravtaler da dette har vist 

seg meget ressurskrevende i forhold til resultat. 

Faste aktiviteter 

Styrets ambisjon er at alle foreningens faste aktiviteter gjennomføres i 2025. 

BikeRidderCamp har ikke vært arrangert siden 2021. Det er ønskelig at dette gjenopptas i 

2025. Arrangementet krever imidlertid samarbeidspartnere og finansiering, og foreningen vil 

være avhengig av å få ansatt ny generalsekretær i tide for en slik planlegging og 

gjennomføring. 

5.2. Budsjett 2025 

Tabellen under viser en grov oppstilling av estimert årlig driftskostnader for 2025. For 
aktiviteter gjenspeiler kostnaden siste gjennomføring. Administrative kostnader er et grovt 
anslag som inkluderer generalsekretær, styrearbeid og øvrige administrative ressurser/utstyr 
og vil være avhengig av praktisk løsning ved ansettelse. 
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Forslag til vedtak:  

Plan og budsjett for 2025 tas til orientering.  

6 Fastsettelse av medlemskontingent for 2025  
Det er ikke kommet forslag om økning av medlemskontingenten. Styret foreslår derfor at 
medlemskontingenten for 2025 står uendret.  
 
Medlemskontingenten er i dag: 
Personlig medlemskap: kr 350 
Medlemskap forening: kr 1 500 

Medlemskap bedrift: kr 3 000 

Forslag til vedtak:  

Medlemskontingenten forblir uendret.  

7 Innkommende forslag 
 

7.1 Forslag som ikke angår vedtektene 
Det er mottatt fire saker til behandling på generalforsamlingen. Sakene er vedlagt. Sakene er 

sendt styremedlemmer for behandling. Styrets innstilling og forslag til vedtak ettersendes 

eller legges fram på generalforsamlingen. 

7.2 Forslag som angår dagens vedtekter 

Ved fristens utløp var det ikke kommet inn saker til generalforsamlingen som angår 

vedtektene. 
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8 Valg 
 

8.1. Valg av styremedlemmer 
 

Dagens styresammensetning:  

Styreleder Tom Bratlie - på valg. 

Nestleder Christian Jensen - på valg. 

Astrid Nyquist – på valg. 

Bente Åsen Sørum - ikke på valg. 

Tove Linnea Brandvik - ikke på valg.  

Mariann Marthinsen, - på valg. 

Siv Jensen – på valg. Tar ikke gjenvalg.  

Valgkomiteens innstilling til nye styremedlemmer:  

Valgkomiteen består av Rainer Henriksen, Arne Fagerli og Kjell Vidar Røyne. 

Valgkomiteens innstilling er ikke mottatt ved utsendelse og ettersendes. 

8.2. Valg av valgkomite 
Valgkomiteen har i 2024 bestått av følgende personer:  

Rainer Henriksen (leder)  

Kjell Vidar Røyne 

Arne Fagerlie 

Styrets forslag til ny valgkomite for 2025:  

Styrets forslag til foreligger ikke ved utsendelse ettersendes eller legges fram på 

generalforsamlingen. 

8.3 Valg av revisor 

Styret foreslår at Finn Jarle Lund Mathisen fortsetter som revisor.  

Forslag til vedtak:  

Innstilling til revisor foreslås vedtatt.  

  



 
 

 7/8 

9 Rekruttering av generalsekretær 
Stillingen som generalsekretær ble lyst ut 23. mai med søknadsfrist 20. juni. Styreleder 

orienter om status og prosess på generalforsamlingen. 

10 Status/drøfting Leilighet Beitotind 
Foreningen Ridderrennet ervervet leilighet «Beitotind 1303» for 1 580 000 i 2001. Det gis i 

denne saken overordnet informasjon om leiligheten for vurdering i styret om framtidig 

forvaltning. 

Leiligheten har vært benyttet under Ridderrennets aktiviteter og kan ellers leies av 

medlemmer i foreningen. Utleie formidles gjennom Beitostølen Bookingservice. 

Det er mottatt informasjon fra leietakere om behov for oppgradering i leiligheten. Det er blant 

annet meldt om mugglignende lukt fra badet. Det er også kjent at leiligheten har 

begrensninger i forhold til funksjonalitet. 

Det er foretatt en synsbefaring av vaktmestere ved Beitostølen Helsesportsenter med 

følgende foreløpig konklusjon: 

- Bad: Det er ved befaring ikke mistanke om muggdannelser. Det er ikke øvrige forhold 

som tilsier at badet bør snarlig renoveres. Estimat for eventuell renovering: 200 000. 

- Leiligheten bør oppgraderes med hensyn til måling og gulv. Maling gjelder generelt i 

leiligheten, mens gulv sørlig gjelder i flater med teppe. Estimert kostnad: 200 000. 

- Mangler i funksjonalitet bekreftes både inne og utenfor leiligheten. 

Leiligheten føres som eget objekt i foreningens regnskap. De to siste hele regnskapsår har 

følgende oppstilling: 

 

Tabellene under viser antall leieperioder og døgn fra 2021 og så langt i 2024. 
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Leieinntektene dekker ikke løpende utgifter for leiligheten, og framtidige oppgraderinger må i 

tilfelle finansieres av foreningen for øvrig.  

Det foreligger prisestimat på leiligheten fra Beitostølen Bookingservice 19.09.2023 på 

2 800 000. Det opplyses også at det ble solgt en tilsvarende leilighet i mars 2023 til kr 

2 850 000. 

Forslag til vedtak: 

Saken legges frem uten forslag til vedtak, men som grunnlag for generalforsamlingen 

framtidige prioriteringer vedrørende forvaltning av leiligheten. 

 

11 Avslutning 
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FORFLATING AV DEN SPORSTLIGE UTFORDRINGEN I 
LANGRENNSØVELSENE - GÅR PÅ HELSEN LØS 
 
Sak fra Anders Slagstad Tveit og Ove Ronny Leganger: 
 
Innledning: 
Tradisjonen tro besøkte en gruppe blinde og svaksynte fra Vestlandet 
Grønolen Fjellgard under årets Ridderuke for en hyggelig samling.  
Grønolen er virkelig et godt sted å komme til.  Stedet bærer fortsatt i seg 
en sjelden autentisk atmosfære fra Ridderrennet og Ridderukens 
pionertid for mer enn 60 år tilbake.  Grønolen ble et av de viktige 
innkvarteringsstedene som trengtes for innlosjering av deltakere, 
ledsagere og støtteapparat den gang.  Slik var det gjennom flere tiår.  
Det opprinnelige vertskapet på Grønolen var samtidige og venner av 
Erling Stordal.  I dag drives Grønolen av 2. generasjons etterkommere, 
Tor Erik og Øyvind Grønolen. 
 
Da vi brøt opp etter nok en hyggelig aften med herlig gourmetmat og 
ditto forfriskninger, kom Tor Erik bort til oss med en bok og sa:  «Denne 
har jeg tenkt at dere burde lese».  Boken er kalt «Beitostølen» og er 
forfattet av Børre Aa. Lund, utgitt i 1978.  Den er vel verdt å lese og et 
utrolig viktig bidrag til å kunne lære å kjenne historien til Beitostølen.  I 
boken har Ridderrennet og Ridderuken en svært sentral plass og man 
får her muligheten til å se de store linjene og bli kjent med tankegodset 
som lå bak. 
 
Flere av oss i miljøet fra Vest er i gang med vårt tredje, fjerde og femte 
tiår som deltakere.  Vi vil selvsagt holde frem med å delta så lenge liv og 
helse bærer oss.  Vi gikk i flere tiår under navnet VB-riddere.  De siste 15 
årene har vi kalt oss Vestlandsriddere.  Gjennom årene har vi stått for 
rundt 10 til 15% av deltakermassen.  Ridderuken er et av årets viktige 
høydepunkt for oss alle både sosialt og sportslig.  Men når det gjelder 
det sportslige ser vi dessverre en lite ønsket utvikling. 
 
Forflating av den sportslige utfordringen og opplevelsen: 
De 2 siste årene har man, bortsett fra en 2 km trasé, kun klart å 
presentere én hovedtrasé på 5 km i terrenget rundt Helsesportssenteret.  
I denne løypen skal alle deltakerne i langrennsøvelsene skvises 
gjennom.  Det har gått på bekostning av frihetsfølelse, naturopplevelse 
og mangfold i skisporet.  Resultatet har heller ført til usikkerhet, stress og 
faktiske helseskader.  Vi som møtte Erling Stordal gjennom mange år og 
ble kjent med hans filosofi, vet bestemt at det ikke var dette han ville 
med Ridderuken og Ridderrennet. 
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Løypene fører til unødvendige uhell og skader: 
Seinest i år ble Anders som er blind, rent ned av en pigger bakfra.  
Piggerens ledsager klarte ikke å forhindre situasjonen.  Det ble heller 
ikke gjort noen forsøk fra utøver på å beklage eller følge opp hendelsen i 
ettertid.  Han bare fortsatte.  Anders ble påført en skade i ene beinet og 
måtte bryte løpet.  Skaden har i ettertid resultert i flere legebesøk, 
røntgenundersøkelse og behov for fysikalsk behandling.  Anders leverte 
skriftlig protest til Ridderrennet utfra sin og ledsagers opplevelse av 
hendelsen.  Ove Ronny opplevde en lignende situasjon for etpar år siden 
da han ble kjørt ned bakfra av en blind stående utøver.  Heller ikke her 
klarte ledsager å forhindre hendelsen.  Det medførte heldigvis ikke 
skade, men her ble det heller ikke gjort noe forsøk på å beklage 
hendelsen.  Vedkommende bare fortsatte.  Det hører med til historiene 
våre at vi ikke er blant «sinkene» i våre klasser.  Men vi ville aldri unnlatt 
å stoppe for å gi oss til kjenne om vi selv skulle ha forårsaket slike 
hendelser.  Så viktig er det ikke å tape noen sekunder i sporet.  Vi vet 
dessverre også at vi ikke er alene om å ha opplevd eller observert slike 
og lignende hendelser.  Hjelpemannskap og skootere er et hyppig og 
synlig innslag langs løypene.  Vi mener bestemt at dette kommer av de 
valg Ridderrennet har gjort av løypetrasé hvor deltakerne skvises inn i en 
liten og kompakt løype. 
 
Henstilling til Ridderrennets generalforsamling: 
Man lærer gjennom nevnte Børre Aa. Lunds bok Erling Stordal å kjenne.  
Hans filosofi og tenkning var å lære funksjonsnedsatte å bevege seg i og 
på ulike måter sanse det unike og varierte vinterlandskapet på 
Beitostølen.  Nå avspises vi med løypetraséer i et svært avgrenset 
naturområde.  Så hva har skjedd – har man blitt helt historieløs?  
Ridderrennet er nå lagt opp slik at man går rundt og rundt i en 4x5 km 
trasé som om det var TV-overføring der kameraene skal kunne følge oss 
stavtak for stavtak.  Det er både kjedelig, lite variert og som vi har påpekt 
helsefarlig.  Men ikke minst langtfra i tråd med Stordals intensjoner. 
 
Vi som har gått Ridderrennet i flere tiår husker tilbake på den tiden da 
løypene var unike fordi vi gikk Ridderrennet i én sløyfe.  Løypene var 
imidlertid mer krevende og ekskluderende.  Derfor er de gradvis blitt mer 
tilpasset en lavere brukerterskel som inkluderer flere.  Det har vi 
forståelse for, men resultatet er så til de grader blitt det stikk motsatte.  
Ansvarlig arrangør må jo kunne forstå at det tallmessig er langt flere som 
går i samme løype enn om de ulike kjønn/ klasser går i ulike traséer.  
Statistisk vil man derfor selvsagt oppleve et høyere antall uhell og 
nestenuhell.  Det legges også uforholdsmessige store byrder og ansvar 
på unge ledsagere.  De burde ikke behøve å oppleve å bli involvert i 



3 
 

vanskelig situasjoner som de selvsagt vil føle mye medansvar for.  Det 
kan da umulig være så vanskelig å lage mer varierte løyper slik man 
klarte bare for noen år tilbake?  Derfor: 

«Vi ber om at det legges til rette for flate, separate 5 og 10 km 
løypetraséer i terrenget ved Beitostølen Helsesportsenteret.  Vi henstiller 
til Ridderrennets generalforsamling å pålegge Ridderrennet om at det blir 
en realitet fra og med Ridderuken 2025.» 
 
Bergen 22.05.2024 
Anders Slagstad Tveit og Ove Ronny Leganger 
 
 
 



Saker til Foreningen Ridderrennet sin generalforsamling den 

10.06.2024 
 

Innsendt av Jens-Olav Johannessen – Medlem 
 

Sake – 1 – Ridderrennet 2024 
 

Jeg har vært med i mange år hvor jeg blant annet har gått ridderrennet. Fra de første årene så 

hadde vi en god trase som etter hvert ble endret til 10 km som vi til en viss grad kunne leve 

med. Denne traseen ble brukt i alle typer vær.  

Det var også lagt opp til at en kunne gå 5 km og 2,5 km, men i ridderrennet ble 10 km viktig å 

bruke. Disse kjente deltakerne og denne var også til stor hjelp for ledsagerne. 

 

I 2024 ble det gjort en endring som jeg misliker veldig. Hele uken kunne en bare gå 5 km og 

2,5 km og da snakker jeg om de traseer som arrangøren utarbeider. Mange trodde at det ville 

komme 10 km til ridderrennet, men der bommet en. Jeg finner ingen fordeler med å gå en 5-

km i ridderrennet. Den valgte trase i 2024 var dårlig fordi den lager mye kø, som kan skape 

uhell gi utryggheter, lage ulykker Dernest kunne det gi utrygghet om ledsager informerte meg 

eller andre.. Den korte runden var nok veldig problematisk for de aller fleste, men for de med 

nedsatt syn eller som er blinde var nok utfordringene store. Det finnes helt sikkert flere 

momenter for hvor dårlig dette var. Jeg vil derfor be generalforsamlingen om å få gjort vedtak 

som tilsier at dette ikke vil skje igjen. Derfor i 2025 går en minst 10 kilometeren. Ettersom at 

været var av en god karakter hele uken så forundrer det meg at 10 km ikke var tilrettelagt. Jeg 

ønsker se på dette som skjedde i 2024 som bare en engangs hendelse.  

 

Sak – 2 – Hedring av ledsageren. 
 

I veldig mange år har deltatt på ridderuken. I den forbindelse har jeg hatt ledsager. I svært 

mange tilfeller har vedkommende utført en god jobb. Samtidig så har arrangøren hatt en 

komite som til slutt har plukket ut den ledsager som de synes har gjort en best mulig innsats. 

Vedkommende ble hedret i en av samlingene som foregår på hotellet. For 2024 ble dette tatt 

bort og jeg synes dette er lite fornuftig. Jeg vil derfor at generalforsamlingen sørger for at 

dette blir gjeninnført i 2025. 

 

Sak – 3 – Protokoller fra styremøter og generalforsamlingen 
 

Generalforsamlingen velger styre og mellom hver generalforsamling så håper jeg at det blir 

gjennomfør styremøter. Videre regner jeg med at det er en eller flere som utarbeider referat. 

Jeg har flere ganger tatt opp hvorfor referatene ikke blir sendt ut til medlemmer eller at de blir 

lagt ut på hjemmesiden. En skal huske at svært mange av medlemmene har E-post og at det 

derfor ikke vil koste mye å sende disse ut Medlemmene skal selvsagt selv velge om de vil lese 

det, men det å få det er etter min mening viktig å riktig da medlemmene har en viktig rolle i 

foreningen. På den måten kan medlemmene være kjent med hva som skjer og hvilke 

prioriteringer og vedtak som blir besluttet. Ettersom at jeg ikke til nå har fått gjort meg kjent 

med protokollene så lurer jeg på om det er vedtak som ikke medlemmene skal være kjent 

med. Jeg vil derfor oppfordre generalforsamlingen til å vedta at styret må sette i gang med 

utsending av protokoller umiddelbart etter dagens generalforsamling.  

 

Tertnes 24.05.2024 

 

Jens-Olav Johannessen/s 


